
Op 24 augustus jl. stelde de GL-fractie technische vragen over de buurtbus in West Betuwe. Deze mail 
voorziet in de beantwoording daarvan. 
 
Sinds 15 maart rijdt de buurtbus niet meer in West Betuwe. Zoals u weet is deze bus van groot 
belang voor onze inwoners. Bijvoorbeeld voor ouderen die er de boodschappen door kunnen doen, 
zorgmedewerkers die er mee naar hun werk gaan en scholieren die binnenkort terug naar school 
gaan. Kortgeleden is bekend gemaakt dat de buurtbus niet snel zal gaan rijden.  
 
Vraag 1 – Wat vindt het college van deze situatie? 
Tijdens de coronacrisis staat het gezondheidsbelang voorop. Omdat de buurtbus draait op vrijwilligers 
die veelal tot een risicogroep behoren is het een begrijpelijke beslissing dat de buurtbus niet rijdt. Dat 
neemt niet weg dat het, gezien de functie van de buurtbus voor de verschillende doelgroep die de 
vraagsteller al benoemt, geen wenselijke situatie is. 
 
Vraag 2 – Is het college bekend met de alternatieven voor de buurtbus? Zoals de Regiotaxi in Noord-
Brabant en de Opstapper in Friesland? 
Ja. Ook in Regio Rivierenland is een alternatief beschikbaar: Versis. www.versis.nl 
 
Vraag 3 – Waarom is dit alternatief er nog niet in West Betuwe? 
Zie antwoord vraag 2. 
 
Vraag 4 – Is het college van mening dat er snel een alternatief moet komen? 
Zie antwoord vraag 2. 
 
Vraag 5 – Wat heeft het college tot nu toe gedaan om een alternatief vervoersmiddel te realiseren? 
Zoals reeds aangegeven onder vraag 2 is dit alternatief er al wel, Versis. Desondanks heeft wethouder 
Goossens de zorgen over het niet-rijden van de buurtbus gedeeld binnen het Regionale 
Portefeuillehoudersoverleg Mobiliteit. Hij zal dit ook meenemen naar het OV-overleg met de provincie. 
Gevreesd wordt voor een afname van het aantal vrijwilligers als dit te lang gaat duren. Als er 
ontwikkelingen zijn vanuit die gremia brengen wij u uiteraard op de hoogte. 
 
Vraag 6 – Wat vindt u van de houding van Arriva in de situatie? Op haar sociale media schrijft de 
organisatie dat "een oplossing niet zo makkelijk gaat". Terwijl dit in andere regio's wel lukt. 
Zie antwoord op vraag 2. 
 
Vraag 7 – Is het college van plan om personen die minder mobiel zijn te helpen? Bijvoorbeeld 
ouderen die nu zelf geen boodschappen meer kunnen doen. 
Wij gaan ervan uit dat personen die minder mobiel zijn eerst een beroep doen op hun sociale netwerk 
(uiteraard binnen corona richtlijnen). Uit de raadsinformatienota over corona die binnenkort aan uw raad 
wordt verstrekt, blijkt dat in de coronaperiode veel lokale sociale initiatieven zijn opgestart, juist om 
bijvoorbeeld zulke personen te helpen. Als dit alles  niet voorziet, kunnen zij gebruik maken van Versis. 
Bij gebruikmaking van Versis is het dragen van een zelf meegebracht mondkapje verplicht. 
 

 

http://www.versis.nl/

